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親愛的直銷商﹕

    由於本公司將會選用全新電腦運算系統，保持活躍的顧問及總裁，可累積儲存左右團隊業績額，以作日後計算獎金之用. 我們建議所有直銷商採用自動購貨計劃, 確保12個月活躍資格, 不須計算30天, 可隨時購貨. 亦可享有5%優惠或免費送貨.
請注意兩件事項：

1. 參加自動購貨計劃, 可以活躍12個月(公司推介).
2. 或, 計算30天, 在一次購貨內滿680BV業績額(以後必須以每30天計算).
如有疑問，請向營運部同事查詢，多謝閣下的合作。


Dear Distributors,

As we have upgraded our computer system, our bonus calculation has become automatic. So we would like to remind you all to remember to maintain your ‘Active Status’ in our Bond Team Plan so you can earn bonuses or save your entire PBV in a Holdover for future bonuses. We recommend using the Autoship Program because of the convenience, discount/free delivery and guaranteed 12 month Active Status.

1. Join Autoship Program. (Recommended)

2. Make 1 single wholesale purchase of 680 BV every 30 days continuously. Purchases cannot be combined to qualify 680 BV for Active Status.

Thank you for your notice.

N090626 Active Status

Organic Vision Ltd

